
31-G04 Kraków

Szanowny Panie Prezydencie my Mieszkańcy ul. Kobierzyńskiej 218 i 
okolicznych ulic Zwracamy się z Prośbą do Pana 0 wybudowanie i 
przywrócenie Bezpiecznego Placu Zabaw dla dzieci przy ul.
Kobierzyńskiej 218 między budynkiem B a C Pragniemy przypomnieć, 
iż prawo każdego dziecka do Zabawy gwarantuje Konwekcja 
przypięta przez zgromadzenie ogólne ONZ 20 Listopada 1989r w 
Artykule 31 Konwekcji

W Artykule 31 Konwencji możemy przeczytać, że uznaje się prawo 
dziecka do wypoczynku i czasu wolnego oraz uczestniczenia w 
zabawach i zajęciach rekreacyjnych tym samym zabawę określono 
jako jeden z integralnych elementów składających się na dzieciństwo 



Naszym celem jako rodziców, o osób którym leży na sercu dobro 
najmłodszych jest uzyskanie wsparcia lokalnych władz dla inicjatywy 
zmierzającej do zapewnienia warunków aktywnej i bezpiecznej 
zabawy dla wszystkich dzieci, niezależnie od statusu społecznego 
materialnego rodziców.

Plac Zabaw który znajdował się pomiędzy budynkiem 218 B a 
budynkiem 218c został dnia 01.07.2021r rozebrany a Dzieci 
mieszkające w budynkach na ul. Kobierzyńskiej 218 zostały 
pozbawione tego prawa, iż najbliższy Plac Zabaw znajduje się ok.30 
minut od mieszkańców zamieszkałych na ul. Kobierzyńskiej 218 
Dzieci aktualnie zamieszkałe pod adresem wyżej podanym są w 
przedziale wiekowym od 4 do 10 lat

Zatem zadajemy pytanie-Gdzie te dzieci mają się bawić i co miasto 
Kraków może im zaoferować????

Niestety nie wszyscy rodzice mają środki i warunki by zapewnić 
swoim pociechą odpowiednie warunki zabaw i rozwoju, pomyślmy 
raczej jak wspólnie możemy im pomóc

Miejsce, w którym znajdował się stary plac zabaw jest ogrodzone i 
rodzice mają widok na dzieci z okien Więc zapewnia im to możliwość 
do wykonywania codziennych prac domowych a dzieciom na sielankę 
na świeżym powietrzu pod okiem rodziców

Nie zapomnijmy, że wygodny tryb życia w komforcie cywilizacyjnym

Często wiąże się z rezygnowaniem przez dzieci z rekreacji ruchowej i 
sportu co prowadzi do nieprawidłowości rozwojowych, wad postawy, 
nerwic, niewydolności mięśniowej, otyłości i wiele innych „chorób 
cywilizacyjnych,, manifestujących się również w sferze psychiki



Obecnie zwraca się szczególną uwagę na związki motoryki z psychiką 
a w szczególności powiązanie ruchu z całokształtem procesów 
poznawczych i emocjonalnych Pozycja siedząca, statyczna pozostaje 
w sprzeczności z potrzebami zdrowego człowieka szczególnie tym 
dzieciom, które odpowiednich wzorców nie maja w domach 
rodzinnych

W odniesieniu do placu zabaw niekoniecznie sprawdza się zasada, źe 
dobre jest to co drogie

Oczywiście, sprzęty musza posiadać niezbędne Certyfikaty, ale Plac 
Zabaw to taki który daje szereg możliwości do zabaw wynikających 
zarówno z umieszczenia tam wyposażenia jak i również 
przeznaczenia terenu na zabawę dzieci

W pełni usatysfakcjonuje nas zagospodarowanie dawnego terenu 
Placu Zabaw w dwie huśtawki, zjeżdżalnie i drabinki, aby dzieci mogły 
rozwijać swoja kreatywność po przez zabawę ruchową

Uważam, że przy możliwości częściowego sfinansowania budowy 
Placu Zabaw z różnych źródeł np. Funduszy Unijnych i z Pomocą 
Urzędu Miasta Krakowa

Taki Plac Zabaw powinien powstać z powrotem jak najszybciej Należy 
pamiętać, że dzieci szybko rosną i nie możemy czekać kilka lat

My jako mieszkańcy Budynku 218C wyrażamy chęć do jakiej kolwiek 
pomocy przy budowie Placu Zabaw

Wierzymy, że Pan Prezydent jak i Radni zgodzą się z nami- swoimi 
wyborcami, iż taka inwestycja w tym miejscu jest potrzebna i uczynią 
wszystko co w ich mocy by ten cel osiągnąć tak jak My Rodzice

Bardzo prosimy w imieniu naszych dzieci i własnym stwórzmy im 
kącik, w którym bezpiecznie i pod okiem rodziców będą mogli się 
bawić i rozwijać się. I nie tylko dla tych dzieci, ale i dla następnych 
pokoleń.



UZASADNIENIE

My okoliczni mieszkańcy, matki i nasze dzieci zwracamy się z prośbą 
o przywrócenie bezpiecznego placu zabaw Ten Plac trwa tu ponad 
40lat, wychowało się na nim wiele pokoleń w tym nasze dzieci w tym 
nasze dzieci spędzały własne dzieciństwo, nawiązywało nowe 
znajomości spędzały czas na zabawie w własnym gronie z dala od 
otaczającej nas technologii 21 wieku

Dziś (01.07.2021) po mimo usunięcia huśtawek i drabinek nasze 
dzieci ze smutkiem w oczach nadal wykorzystują to miejsce do zabaw

My Matki, które wspólnie spędzałyśmy czas z naszymi dziećmi 
chcemy, aby nie odbierać im dzieciństwa oraz naszych wspomnień, 
nie chcemy by nasze dzieci opanowały komputery, telefony i tablety 
chcemy by dalej jeździły rowerami, rolkami i miały plac zabaw do 
wspólnych integracji. Oraz poznawały nowych gości i zaprzyjaźniły się 
ze środowiskiem co potem wpłynie na ich zachowanie i rozwój 
edukacyjny

Nie chcemy by siedzieli zamknięci w 4 ścianach tłumacząc w 4 
ścianach tłumacząc tym, że nie maja, gdzie się iść bawić, bo placyku 
już nie ma. Aktualnie do zabawy został im pusty obszar z wysoką 
nieskoszoną trawą i trzepak który kiwa się i stanowi zagrożenie My 
jako rodzice staramy się kontrolować, aby dzieci nie dochodziły do 
trzepak ale on znajduje się na terenie placyku, na którym już nic nie 
ma



Nasze dzieci spędziły tam pierwsze dni swojego życia, pierwsze lata 
mamy wiele wspomnień związanych z tym placykiem wiele chwil 
ważnych dla rodziców i dzieci niektóre z nich wykonały tam pierwsze 
kroki, pierwsza jazda na rolkach, i pierwsza kąpiel w basenie

My jako rodzice chcemy by kolejne dzieci w tym samym miejscu 
mogły również się rozwijać, wspólnie poznawać, doświadczyć tylu 
wspaniałych wspomnień i rozwijać się

Być może za daleko, aby wybiegać w przyszłość, ale na tą chwile 
okoliczne dzieci nie mają koncepcji na wspólną zabawę na przyszłe 
dni i tygodnie, ponieważ % czasu spędzały na huśtawkach i 
drabinkach

Z pewnością w naszym mieście jest wiele miejsc, gdzie mogły by się 
pobawić, ale nie każdy ma czas, pieniądze i możliwość udania się w 
takie miejsca

Chcemy, aby miały takie swoje miejsce i oazę, gdzie będą mogły 
„poszaleć,, wspólnie i mieć setki wspomnień

Chcemy móc uczestniczyć w dbaniu o to co dla naszych pociech 
ważne, dopilnować ich bezpieczeństwa a troszczyć się o Plac 
będziemy, żeby każdy śmieć wylądował w koszu a każda najmniejsza 
usterka została jak najszybciej zreperowana

W obecnej chwili dzieci nie maja konstruktywnego pomysłu na 
wspólną zabawę i coraz częściej sięgają po urządzenia elektroniczne



My rodzice w imieniu własnym i naszych dzieci oraz 
przyszłych pokoleń składamy prośbę o przywrócenie życia na 
placu znajdującym się przy ul. Kobierzyńskiej 218 po między 
budynkami 218C i 218B

Kiedyś to było miejsce tętniące życie dziś panuje tu cisza i 
spokój bez radości i uśmiechu na twarzach najmłodszych 
mieszkańców
Dołączamy kilka zdjęć jak kiedyś to jak wglądało, a jak wygląda 
obecnie.

Z Wyrazami Szacunku w Imieniu Mieszkańców ul. Kobierzyńskiej 218

Załącznik nr.l Petycja Sąsiedzka


